
Kulturudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 78

Det blev den 23. november 2019 anmeldt, at der på et udenlandsk auktionshus var stjål-

ne dokumenter fra Rigsarkivet til salg. Vil ministeren oplyse, hvorfor Københavns Politi

endnu ikke har kontaktet anmelderen i sagen, og i hvor høj grad prioriterer Københavns

Politi tyverier af uerstattelig kulturarv?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bertel Haarder

formand

1/1

Kulturudvalget  2019-20
KUU Alm.del -  Spørgsmål 78

Offentligt


